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Abstract (en)
A brush unit is located on the lower part by means of a height-movable bearer and is driven by a drive motor arranged in the lower part via a gear.
A strip-form suction nozzle is connected to a suction pump and a tank with two chambers is provided as are several batteries and/or other current
supply units. The lower part is formed as a self-supporting trough (2) which is upwardly open and downwardly closed, the vertical side walls (2a,2b)
of which extend at least over a third of the total height of the housing (1) and in which at least the brush drive motor, the brush gear, a lift motor for
the bearer (10) and the batteries and/or other current supply units are contained. The upper part (3) contains the tank.

Abstract (de)
Die Bodenreinigungsmaschine weist ein Gehäuse (1), bestehend aus einem Unterteil (2) und einem demgegenüber aufklappbaren, haubenartigen
Oberteil (3) auf. Das Unterteil ist als eine selbsttragende, oben offene und unten im wesentlichen geschlossene Wanne (2) ausgebildet, deren
vertikale Seitenwände (2a, 2b) sich mindestens über ein Drittel der Gesamthöhe des Gehäuses (1) erstrecken. In der Wanne (2) sind zumindest der
Bürstenantriebsmotor (7), das Bürstengetriebe (8), ein Hubmotor (11) für einen höhenbeweglichen Träger (10), wesentliche Teile desselben und die
Batterien (14) angeordnet. An dem Träger (10) ist lösbar eine Bürsteneinheit (9) angebracht. Mehrere Räder (5, 6) sind an der Unterseite (2c) der
Wanne (2) montiert. Das Oberteil (3) enthält einen Tank (17) mit zwei Kammern. Ferner ist eine an eine Saugpumpe (20) angeschlossene Saugdüse
(22) vorgesehen. <IMAGE>
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